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Présents/Aanwezig : 
Volley Belgium : Guy Juwet, Stefan De Keijser (verslaggever)  
Volley Vlaanderen : Johan Van Riet, Jean-Paul De Buysscher  
Federation Volley Wallonie-Bruxelles : Anne-Marie Habets, Daniel Van Daele 
Commissies : Arturo Di Giacomo ( NSC-CNA) , Johan Somers ( NOC-CNR), Marc Spaenjers (EM-liga) 
 

Verontschuldigd / Excusés : Olivier Dulon (procuration à AM Habets),  Claude Kriescher, Claude Holvoet 

(Liga A Dames) , Luc Declercq (volmacht aan J-P De Buysscher) 
 

Commissies         Commissions 
 

1. COMPETITIE (Johan Somers) 
  

Daniel Van Daele meldt dat de delegatie van 
FVWB wenst terug te komen op het gemaakte 
akkoord binnen de werkgroep rond 
competitiehervorming en op de beslissing binnen 
de raad van bestuur Volley Belgium. Zij hebben 
van de AV FVWB geen bekrachtiging gekregen 
voor deze competitiehervorming. De FVWB clubs 
aanvaarden wel de voorgestelde piramidale 
structuur (de strategische beslissing van de RvB), 
maar vrezen: 

 Verhoging van de lasten (SR & homologatie) 

 Verzwakking van het provinciale niveau 
 

De FVWB suggereert de hervorming voorlopig te 
beperken tot drie i.p.v. vier nationale niveaus. 
 
De RvB Volley Belgium besluit om de uitrol van het 
project met één maand te verschuiven en intussen 
de FVWB-clubs verder te informeren omtrent de 
competitiehervorming. De raad van bestuur dringt 
erop aan dat deze hervrming doorgevoerd wordt 
aangezien dit een stap vooruit is in de ontplooiing 
van het belgisch volleybal. De voorzitter van de raad 
van bestuur en collega’s van Volley Vlaanderen 
betreuren sterk dat de vele maanden van 
voorafgaand constructief samenwerken tussen de 
beide vleugels in de werkgroep hierbij lijkt teniet 
gedaan te worden. 
 
Volley Vlaanderen argumenteert dat de hervorming 
net een versterking van het provinciale niveau 
beoogt en inhoudt, vermits de provinciale 
competities rechtstreeks zullen aansluiten of de 
nationale (het divisieniveau van VV zal waarschijnlijk 
verdwijnen).  
 
Guy Juwet zal overleg plegen met Olivier Dulon. 
 
Het bestuur van FVWB zal in januari een duidings-
campagne over de hervorming opstarten, die de 
onzekerheid bij de clubs moet wegwerken. Het is 
echter onmogelijk om in deze fase reeds alle details 
te bespreken zoals gevraagd.  

  
 
 

1. COMPÉTITION (Johan Somers) 
 

Daniel Van Daele indique que la délégation de la 
FVWB souhaite revenir sur l’accord conclu dans le 
groupe de travail sur la réforme de la compétition 
ainsi que sur la décision du CA de Volley Belgium. 
En effet, la délégation n'a pas reçu de mandat de 
son AG pour signer un accord avec VV sur la 
réforme de la compétition. Les clubs FVWB 
acceptent bien la structure pyramidale proposée 
(décision stratégique du CA), mais ils craignent: 
o une augmentation des charges (arbitres & 

homologation) 
o un affaiblissement du niveau provincial 
 
La FVWB suggère de limiter la réforme pour le 
moment à trois niveaux nationaux au lieu de quatre. 
 
Le Conseil d’Administration décide de reporter le 
déploiement du projet d’un mois, pendant lequel on 
poursuivra  la campagne d’information envers les 
clubs FVWB. Le CA insiste sur la réalisation 
effective de la réforme puisque elle représente un 
pas en avant pour le déploiement du volley belge. 
Le président du Conseil d’Administration et les 
collègues de Volley Vlaanderen regrettent fortement 
que des mois de collaboration constructive entre les 
deux ailes dans le groupe de travail semblent ainsi 
être anéantis.  
 
 
Volley Vlaanderen affirme que la réforme ne vise ni 
implique un affaiblissement mais plutôt un 
renforcement du niveau provincial, puisque les 
compétitions provinciales s’ancreront directement 
au niveau national (le niveau ‘division’ de VV 
disparaîtra probablement). 
 
Guy Juwet consultera Olivier Dulon. 
 
Le conseil d’administration de la FVWB lancera dès 
janvier une campagne d’information sur la réforme, 
visant à éliminer l’incertitude des clubs. Cependant, 
a l’heure actuelle il est encore prématuré de traiter 
tous les détails.  



2. Liga A Heren ( Marc Spaenjers) 
 

2.1. Het uitrollen van de CAO van 23/11 
‘ARBEIDSVOORWAARDEN BETAALDE 

VOLLEYBALSPELERS EN - TRAINERS‘ zorgt voor 
onrust bij clubs die weinig of geen professionele 
spelers opstellen ( 30% van de huidige Liga A 
clubs voldoen niet aan de voorwaarden), en 
moeten rekenen op een gedoogbeleid. G. Juwet 
zal een vergadering der voorzitters (met de 
vleugels en de Liga) beleggen. 

2.2. De Liga zal een voorstel ‘addendum aan het 
reglement 2019-2020’ en bijpassend annorama 
indienen bij de federatie. Zij vraagt een snelle 
terugkoppeling van de federatie, zodat de 
Belgische competitie pro-actief in goede banen 
kan geleid worden. Eventuele verplichtingen 
opgelegd door de CEV & FIVB kalenders (bij 
voorbeeld ivm de Olympische kwalificaties) 
kunnen nadien ingepast worden. A priori blijft de 
competitieformule van de Liga onveranderd. 

2.3. Het opstellen van lijnrechters bij de matchen 
met ‘video-challenge’ van de League Trophy 
(zie RvB 22/11) wordt geplaatst in het kader 
van hun vorming ter voorbereiding van de vele 
high level competities in 2019 (EK, WK, VNL). 
Marc betreurt dat dit vriendschappelijk tornooi 
niet kan gebruikt worden als ‘labo’ voor testen 
van nieuwigheden ( i.c. afschaffing lijnrechters 
bij videochallenge) 

2.4 Marc Spaenjers vraagt om bij niet akkoord met 
voorstellen van de Liga terug te koppelen naar 
de Liga zodat niet moet gewacht worden op 
publicatie verslag om verder te werken. 

2.5 Videochallenge wordt regelmatig gebruikt in zaal 
van Maaseik en Roeselare. In Aalst is er een 
probleem voor het vinden van personeel om de 
videochallnge op te zetten en te bedienen. 

2.6 Op een vraag van het doortrekken van 
sancties mbt gele of rode kaarten naar de EML 
antwoordt Marc dat dit niet opportuun is. Hij 
pleit voor het invoeren van een groene kaart ( 
conform italiaanse liga) waarbij spelers beloont 
worden voor Fair Play gedrag. De federatie 
neemt dit in overweging. 

2. Ligue A messieurs ( Marc Spaenjers) 
 
2.1. Le déploiement de la convention collective du 23/11 

"CONDITIONS DE TRAVAIL DES JOUEURS DE 
VOLLEYBALL REMUNERES ET DES ENTRAÎNEURS" 

rend mal à l’aise les clubs qui ont peu ou pas de 
joueurs professionnels (30% des clubs de la Ligue A 
ne satisfont pas aux exigences), et qui doivent par 
conséquent compter sur une politique de tolérance. 
G. Juwet convoquera une réunion des présidents 
(avec les ailes et la Ligue). 

2.2. En janvier, la Ligue soumettra à la fédération une 
proposition « addendum au règlement 2019-2020 » 
et un annorama correspondant. Elle demande un 
retour rapide de la fédération afin que la compétition 
belge puisse être gérée de manière proactive. Les 
obligations éventuelles imposées par les calendriers 
CEV & FIVB (par exemple, en relation avec les 
qualifications olympiques) peuvent être intégrées par 
la suite. A priori, la formule de compétition de la Ligue 
restera inchangée. 

2.3. La désignation des juges de ligne dans les matchs 
«vidéo-challenge» de la Ligue-Trophy (voir CA 22/11) 
se cadre dans leur entraînement en vue des 
nombreuses compétitions de haut niveau de 2019 
(Championnat d'Europe, Championnats du Monde, 
VNL). Marc Spaenjers regrette que ce tournoi amical 
ne peut pas être utilisé comme ‘labo’ pour tester des 
nouveautés (i.c. la non-désignation de juges de ligne 
dans des match avec video-challenge). 

2.4. Marc Spaenjers sollicite la fédération d’envoier sans 
tarder ses commentaires à la Ligue en cas de désaccord 
avec les propositions de cette dernière, permettant 
d’avancer sans devoir attendre de rapport officiel. 

2.5 Le système Vidéo-challenge est souvent utilisé dans les 
salles de Maaseik et Roulers. Alost a du mal à trouver le 
personnel pour installer et manipuler le vidéo-challenge. 

 
2.6 Répondant à la question si le dispositif de sanctions par  

cartons jaunes et rouges ne serait pas applicable dans 
la EML, Marc Spaenjers juge cela inopportun. Il plaide 
par contre pour l’introduction d’un carton vert (comme à 
la ligue italienne) qui récompense les joueurs ayant un 
comportement Fair Play. La fédération prend cette idée 
en considération. 

3. BEACH  (Johan Van Riet) 
 

2.1. De vele taken van de Belgische Beach Volleybal 
Commissie overstijgen het niveau van een 
commissie. In feite bevat BVB bijna evenveel 
functies als indoor volley (ontmoetingen, 
arbitrage, topvolley, …) . Vandaag het voorstel 
voor de uitbouw van een Beachvolley Mini 
federatie, ingebed onder de koepel van Volley 
Belgium. 

 
De raad van bestuur is akkoord om deze piste te 
te onderzoeken en vraagt Johan om dit verder uit 
te werken en een gedragen voorstel naar de raad 
van bestuur te brengen. 

 
1.2. Johan Van Riet zal op basis van dit voorstel 

meewerken aan het nieuwe reglement van 
inwendige orde van Volley Belgium.  

2. BEACH (Johan Van Riet) 

 
2.1. Les nombreuses domaines de compétence de la 

Commission Nationale Beach font qu’elle dépasse le 
niveau d’une commission. En fait, BVB englobe 
presque autant de fonctions que le volleyball en 
salle (compétitions, arbitrage, topvolley, ...). D’où la 
proposition de développer d'une ‘Mini fédération 
Beachvolley’, intégrée sous la coupole de Volley 
Belgium. 

 
Le conseil d’administration a accepté de développer 
davantage sur cette piste et demande à Johan de 
soumettre au CA une proposition élaborée. 

 
1.2.   Se basant sur la proposition ci-dessus, Johan Van 

Riet contribuera au nouveau règlement d'ordre 
intérieur de Volley Belgium. 

 

http://www.werk.belgie.be/CAO/223/223-2018-013155.pdf
http://www.werk.belgie.be/CAO/223/223-2018-013155.pdf
http://www.emploi.belgique.be/CAO/223/223-2018-013155.pdf
http://www.emploi.belgique.be/CAO/223/223-2018-013155.pdf


1.3. Volley Belgium zal zich kandidaat stellen voor 

een FIVB 1-★ tornooi in Knokke Heist op 15-16-

17-18 augustus. Dit tornooi sluit aan op het 
Belgisch Kampioenschap ( 9, 10 & 11 augustus) 
en het WEVZA U21 event ( 3 & 4 augustus). 

1.3.    Volley Belgium se portera candidat pour 

l’organisation d’un tournoi FIVB 1-★  à Knokke Heist 

les 15-16-17-18 août. Ce tournoi suit le championnat 
belge (9,10 & 11 août) et l’événement WEVZA U21 
(3 & 4 août). 

3. NSC (di Giacomo) 
 

3.1. het video-challenge systeem werkte voor het 
eerst zeer goed, en dat tijdens de match 
Maaseik-Roeselare. De updates aan het systeem 
maken dat de videochallenge steeds beter 
functioneert. 

3.2. de meeting te Elewijt van 25/01 (zie RvB 22/11) is 
voor SRs van divisie-, nationaal- en Liganiveau, 
maar ook officials van alle vleugels zijn meer dan 
welkom. 

3.3. op die meeting zal een groep van 20 lijnrechters 
voorgesteld worden voor een specifieke EK-
vorming, op basis van de rapporten & 
bijkomende voorwaarden ( bvb BMI van de 
scheidsrechter). 

3.4  De clinic met scheidsrechter Susana Maria in 
Maaseuik heeft niet plaatsgevonden omwille 
van moeilijke organisatie ( dinsdagavond in 
Maaseik, vele belgische internationals weg voor 
opdracht, ..) 

3.5. Daniel Van Daele meldt dat het ADEPS een 
label heeft voor de vorming van SRs, die er dan 
een brevet ontvangen.  

3.6. het FVWB introduceerde ‘Volleyspike’ als test. 
Volley Belgium leeft met de uitdagende 
coördinatie van Volleyspike, Tiebreak en 
Datavolley.   

3. CNA (di Giacomo) 
 
3.1. Pour la première fois le système de video-challenge 

a très bien fonctionné, et cela pendant le match 
Maaseik-Roulers. Les mises à jour du système font 
qu’il fonctionne de mieux en mieux.  
 

3.2.  la réunion à Elewijt du 25/01 (voir CA 22/11) est 
réservée aux arbitres des niveaux division, national 
et ligue, mais les officiels de toutes les ailes sont 
aussi les bienvenus. 

3.3.  lors de cette réunion, on proposera un groupe de 
20 juges de ligne pour une formation spécifique 
ECH, et ce sur base des rapports et d’autres 
conditions (p.e. le BMI des arbitres). 
 

3.4. Le clinic avec l’arbitre Susana Maria à Maaseik n’a 
finalement pas eu lieu à cause de l’organisation 
difficile (mardi soir à Maaseik, beaucoup 
d’internationaux absents parce qu’en mission, …) 

 
3.5. Daniel Van Daele indique que l'ADEPS dispose 

d'une label de base pour la formation des arbitres, 
qui reçoivent ensuite un certificat. 

3.6. la FVWB teste le système «Volleyspike». Volley 
Belgium fait face à une co-existence difficile de 
Volleyspike, Tiebreak et Datavolley. 

4. Liga A Dames ( C. Holvoet, verontschuldigd) 4 Ligue A Dames (Claude Holvoet, excusé) 

 
Raad van Bestuur  

 
Conseil d’Administration 
 

1. Verslagen vorige vergadering (22/11) 
 

Het verslag wordt goedgekeurd. De RvB vraagt 
wel om een tijdige distributie van de verslagen. 
 

1. Rapports des réunions précédentes 22/11 
 

Le rapport est approuvé. Le CA demande 
cependant une distribution plus rapide des 
rapports. 

2. HR – RIO (G. Juwet) 
 

- De werkgroep werkt verder met de reeds 
ontvangen informatie vanuit de commissies.  
G. Juwet bereidt voor de Liga’s en Topvolley 
Belgium teksten voor om op te nemen in dit RIO. 
Johan Van Riet zal een voorstel uitbrengen voor 
effectieve organisatie van de nieuwe 
beachwerking en volgt op dat dit correct 
opgenomen wordt in de RIO. 

- JP De Buyser merkt op dat Volley Vlaanderen tot 
heden de organsiatie en financiële kost van 
Belgian Beach vrijwel alleen draagt, en dringt aan 
op inclusie van de FVWB in het beachcircuit. De 
inclusie van FVWB in het belgische beachcircuit 
moet ook leiden tot een  ondersteund voorstel tot 
cofinanciering. D. Van Daele reageert positief, en 
meldt dat FVWB ook de intentie heeft om een 
BVB-competitie te enten op haar reeds bestaande 
recreatieve circuit. 

2.  ROI (G. Juwet) 
 
- Le groupe de travail continue de travailler avec 

l’information déjà reçue des commissions. 
G. Juwet prépare des textes pour les Ligues et 
pour Topvolley.en vue de leur reprise dans le 
ROI. Johan van Riet développe une proposition 
visant une organisation effective du Beachvolley 
et veille à l’inclusion correcte dans le ROI.  
 

- JP De Buyser note que, jusqu'à présent, Volley 
Vlaanderen a pratiquement supporté tout seul 
les charges financières de BVB, et plaide pour 
l'inclusion de la FVWB dans le circuit Beach. 
Cette inclusion de la FVWB dans le circuit beach 
implique aussi un cofinancement de la FVWB.  
D. Van Daele réagit positivement et indique que 
FVWB a également l’intention de développer 
une compétition officielle de BVB partant de son 
réseau existant de BVB de loisirs. 



3. Financiën (C. Kriescher, verontschuldigd) 
 
- Verdeling van een budgetvoorstel 2019, op basis 

van de reële uitgaven van 2018 en de 
doelstellingen van de commissies voor 2019. 

- Budgetten worden bekeken tegen volgende 
vergadering. Amendementen vooraf te bezorgen 
aan Claude Kriescher. 

- Claude laat ook weten dat de factuur van Noliko 
Maaseik mbt de deelname aan Champions 
League CEV nog niet betaald werd. 

 

3.   Finances (C. Kriescher, excusé) 
 

- Distribution d’une proposition de budget 2019 qui 
tient compte les dépenses réalisées en 2018 et 
les objectifs futurs de diverses commissions.  

- Les budgets seront examinés avant le CA suivant. 
Les changements souhaités seront présentés à 
Claude Kriescher. 

- Claude informe le CA que la facture concernant la 
participation de Maaseik au Champions League 
n’est toujours pas payée.  

4. Varia 
 
- G. Juwet en G. De Dobbeleer bepleitten met 

Aleksander Boricic  (voorzitter CEV) en Torsten 
Andres ( algemeen directeur CEV) een 
versterking van de Belgische rol bij CEV, waarbij 
gedacht werd aan een mogelijke actievere 
aanwezigheid van onze federatie in de CEV-
bestuursorganen.  

- De Belgische delegatie bepleitte tevens ook de 
deelname van haar U21 (3° EK 2018) op het WK 
2019. Torsten Andres neemt dit verder op. Geert 
volgt op. 
 

- CEV zoekt voor 31/01 nog een organisator voor 
de Final-4 van de Golden Euro League (22-23 
juni). Volley Belgium ( via organsatiecommissie 
Topvolley Belgium) is daartoe bereid, op 
voorwaarde dat CEV zelf instaat voor de 
financiering. 

- Data Raden van Bestuur 2019: 17/01, 21/02, 
21/03, 18/04, 16/05, 20/06, 18/07, 22/08, 19/09, 
17/10, 21/11, 19/12. 

4.     Divers 
 

- G. Juwet et G. De Dobbeleer se sont entretenus  
avec Aleksander Boricic (président CEV) et 
Torsten Andres (directeur général CEV) sur le 
renforcement du rôle de la Belgique au sein de la 
CEV, en envisageant une une présence plus 
active de notre fédération au sein des organes 
directeurs de la CEV. 

- La délégation belge a également préconisé la 
participation de son U21 (3 ° au Championnat 
d'Europe U20 en 2018) à la Coupe du Monde 2019. 
Torsten Andres s’en occupe et Geert assure le suivi. 
 

- La CEV recherche d’ici le 31/01 un organisateur 
pour les Final-4 de la Golden Euro League (22-23 
juin). Volley Belgium (via la commission 
d’organisation de Topvolley Belgium) est disposé 
à le faire, à condition que la CEV se charge du 
financement. 

- Dates des CA en 2019: 17/01, 21/02, 21/03, 
18/04, 16/05, 20/06, 18/07, 22/08, 19/09, 17/10, 
21/11, 19 /12. 

Volgende vergadering raad van bestuur : 
 
17/01 19u30 EVC 

Prochaine réunion du CA: 
 

17/01  19.30h EVC 

 
verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


